

# إعلان إلى السادة مساهمي

## Announcement to Shareholders

**EICO** شركة الإقبال للإستثمار م.ع.م  
AI - Eqbal Investment Co. (PLC)

### Disclosure of material information

We would like to inform you that the Board of Directors has received an offer from the Board of United Brands of Shisha Bidco Limited pursuant to the offer letter dated 5 March 2020 thereby offering to acquire the entire share capital of the Company in accordance with Article (222.b) of the Companies law in consideration of an acquisition price of JD (16) per share. The Board previewed the offer letter of the Board of United Brands of Shisha Bidco Limited. The Board previewed further the Fairness Opinion letter of 5th March 2020, which was issued by an independent valuation firm (one of the global Big Four accounting firms), which the Board has engaged for such purpose, and which concludes that in their opinion, as of the date of the letter, the Offer Price of JOD 16.0 per share is fair from a financial point of view. Following discussion of the acquisition offer, and noting that the proposed acquisition price is deemed fair pursuant to the Fairness Opinion letter previewed by the Board, and considering that the matter of discussing and resolving upon the acquisition offer falls within the jurisdiction of the general assembly in an extra-ordinary meeting in accordance with Articles (172) and (222.b) of the Company's Law, the Board resolved in its meeting No 143 dated 5 March 2020 as follows:

**1.** to invite the general assembly of the Company to convene in an extra-ordinary general meeting on 2 April 2020 in order to discuss and resolve upon the offer made by United Brands of Shisha Bidco Limited on 5 March 2020 for acquiring the entire share capital of the Company in consideration of an acquisition price of JD (16) per share in accordance with Article (222.b) of the Companies law.

**2.** to authorize the Chairman and/ or the Vice Chairman to make the invitation, to determine the agenda items and to fix the final date of the meeting in collaboration with the Companies Controller.

### الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

نرجو اعلامكم بان مجلس ادارة شركة الإقبال للإستثمار قد تلقى عرضاً من قبل مجلس ادارة شركة يونايتد براندز أوف شيشا بيدكو لمتد بموجب الكتاب المؤرخ في 2020/03/05 ومضمونه عرض شراء /تملك كامل أسهم مساهمي شركة الإقبال للإستثمار وفقاً لأحكام المادة (222/ب) من قانون الشركات لقاء سعر تملك بواقع (16) دينار للسهم الواحد، حيث اطلع مجلس الادارة على كتاب العرض الصادر عن مجلس ادارة شركة يونايتد براندز أوف شيشا بيدكو لمتد، كما واطلع مجلس الادارة على كتاب القيمة العادلة المؤرخ في 2020/03/05 (الصادر عن جهة التقييم المحايدة التي قام المجلس بالتعاقد معها لهذا الغرض من ضمن الشركات الاربع المحاسبية الكبرى) والمتضمن رأيهم في أنه وكما بتاريخه، فإن السعر المعروض بواقع (16) دينار للسهم واحد يعتبر سعراً عادلاً من الناحية المالية. وبعد مناقشة عرض التملك من قبل مجلس الإدارة، وبالنظر الى ان سعر التملك المعروض يعتبر سعراً عادلاً وفقاً لكتاب القيمة العادلة الذي اطلع عليه المجلس، وفي ضوء أن مناقشة هذا العرض واتخاذ القرار بشأنه يقع ضمن اختصاص الهيئة العامة للمساهمين في اجتماع غير عادي عملاً بأحكام المادتين (172) و (222/ب) من قانون الشركات، فقد قرر مجلس الادارة في اجتماعه رقم 143/2020 تاريخ 2020/03/05 ما يلي:

**1.** دعوة الهيئة العامة لشركة الإقبال للإستثمار للانعقاد في اجتماع غير عادي بتاريخ 2020/04/02 وذلك للنظر واتخاذ القرار بشأن العرض المقدم من قبل شركة يونايتد براندز أوف شيشا بيدكو لمتد (United Brands of Shisha Bidco Limited) بتاريخ 2020/03/05 للاستحواذ على كامل أسهم الشركة بسعر يبلغ (16) دينار للسهم الواحد حسب احكام المادة 222(ب) من قانون الشركات.

**2.** تفويض السيد رئيس مجلس الادارة و/او السيد نائب رئيس مجلس الادارة بدعوة الهيئة العامة وتحديد بنود جدول أعمال الاجتماع والتنسيق مع عطوفة مراقب عام الشركات حول الموعد النهائي للاجتماع.